
Přehled realizovaných akcí 
ve volebním období 2018-2022

Vážení spoluobčané, dovolte mě, abych Vás seznámil, 
co se zastupitelstvu obce Jablůnka (dále jen ZO) podařilo 
udělat, jaké finanční prostředky putovaly do obecního roz-
počtu ve volebním období 2018 – 2022 mimo těch, které 
přicházejí ze státního rozpočtu a jsou přerozděleny na počet 
obyvatel všech obcí. Na mnohé, co se v tomto období uděla-
lo, jsme tak trochu pozapomněli (někteří záměrně). Je dob-
rým zvykem každého dobrého hospodáře předložit občanům 
výsledky své práce. V tomto mini-zpravodaji se budu snažit 
shrnout práci OZ Jablůnka, jak se mu dařilo plnit předvo-
lební program, který měly strany zastoupené v ZO. Musím 
upozornit občany, že z finančních prostředků, které dostává 
obec na daních ze státního rozpočtu se dají pokrýt jen menší 
akce v rámci různých stavebních úprav, údržby a úvěrových 
operací bank.  Jsou však projekty, které musí obec budovat 
ze zákona a projekty, které buduje obec z dotačních titulů 
a grantů, které jsou pro obec prioritou a nutností. Tyto fi-
nanční prostředky nepřijdou do obecního  rozpočtu samy, ale 
přijdou na základě kvalitního investičního záměru, tj. kva-
litní projekt, bezchybné stavební řízení a výběrové řízení. 
Na upřesnění, jak je složité tyto finanční prostředky získat 
uvedu, že jen Zlínský kraj má 303 obcí a každá obec by 
chtěla tyto finance získat. Proto jsem někdy rozčarován, jak 
někteří občané haní práci ZO, aniž by o konkrétních výsled-
cích měli nějaké podklady a přehled. Někteří dokonce ještě 
v životě nezačali ani pracovat. Pro ty je jednodušší udávat, 

šířit pomluvy a lži. Naštěstí většina občanů práci ZO sleduje 
a konkrétními připomínkami a upozorněním naši práci vní-
mají a hodnotí kladně. 

Můžu říct, že pravidla na získání dotace jsou složitá 
a neúprosná. Žádosti několikanásobně převyšují nabídku 
a z tohoto důvodu nám některé dotace nevyšly.

Všechny dotační návrhy musí projít Zastupitelstvem 
a schválením nadpoloviční většinou zastupitelů. I když ně-
která zasedání byla vyhrocená, byly návrhy na dotační žá-
dosti schváleny. Protože pár občanů chodí po obci a trou-
sí pomluvy, že obec nic nedělá, tak v příloze je tabulka 
s docházkou na Zastupitelstva a realizované investice. Je 
to i proto, že po dobu 20-ti let při velké migraci obyva-
tel noví občané nemají možnost porovnat, co se udělalo 
a jak se Jablůnka změnila. To, co si asi všichni přejeme je 
vybudování obchvatu naší obce. Začátek stavby se neustá-
le odkládá a na posledním jednání byl stanoven rok 2024. 
Z pohledu vedení obce nemáme žádnou možnost zaháje-
ní stavby ovlivnit. V naší kompetenci byl projekt na nové 
fotbalové hřiště včetně stavebního povolení, které se již 
3x prodlužovalo, aby nepozbylo platnost. Bohužel pokud 
nebude stavební povolení na celou stavbu, tak výstavba 
nového hřiště nezačne. Pokud někdo tvrdí že prosadí vý-
stavbu, tak lže a to si naši občané nezaslouží. I přes velkou 
snahu se nám bohužel zatím nepodařilo sehnat nového pe-
diatra za Mudr. Bubelovou. 

Činnost zastupitelstva za období 2018-2022



Rok Akce                Cena bez DPH

2018 Oprava MK Zbrojovka 3 660 036,00
2018 Oprava stodoly 139 227,00
2018 Dopravní automobil - hasiči 1 190 066,00
2018 Sokolovna celek 5 286 580,00
 Rok 2018 celkem 10 275 909,00
  
2019 Obnova hřbitova (chodníky, oplocení) 1 532 645,00
2019 Obnova MK na Nivu a Kobylu 4 479 572,00
2019 Parkoviště u ZŠ 542 430,00
2019 Oprava kříže u silnice I/57 180 000,00
2019 Změna č.2 územního plánu 235 000,00
2019 Opravy zastřešení výletiště 250 000,00
2019 Oprava střechy požární zbrojnice 726 537,00
2019 Rozvody a osvětlení ZŠ I.etapa 199 024,00
 Rok 2019 celkem 8 145 208,00
  
2020 Obnova zastřešení ZŠ Jablůnka 4 022 252,00
2020 Modernizace odborných učeben ZŠ 1 501 338,00
2020 Projekt na č.p.271 337 000,00
2020 Víceúčelové hřiště na školničce 1 948 856,00
2020 Rozvody a osvětlení ZŠ II.etapa 213 178,00
2020 Kamerový systém v obci 322 510,00
2020 Závitové česle na ČOV 795 000,00
2020 Nákup automobili CAS 6 474 000,00
 Rok 2020 celkem 15 614 134,00
  
2021 Rekonstrukce kotelny ZŠ Jablůnka 1 941 209,74
2021 Rekonstrukce kotelny MŠ Jablůnka 1 820 548,11
2021 Kuchyně MŠ Jablůnka 7 120 179,15
2021 Kolumbárium  1 334 575,00
2021 Návěs s jeřábem  611 000,00
2021 Termokamera hasiči 198 100,00
2021 Knihovna 410 756,00
2021 Osvětlení ZŠ Jablůnka III.etapa 233 782,00
2021 Hasiči oprava WC a šatny 549 134,00
 Rok 2021 celkem 14 219 284,00
  
2022 Obnova komunikace v Lýkovém 3 968 970,00
2022 Kryté stání TS Jablůnka 397 951,00
2022 Oprava RD 307 - školník 533 967,00
2022 Parkoviště pošta 127 650,00
2022 Oprava ploché střechy smuteční síně 167 457,00
2022 Informační tabule 621 606,00
2022 Přečerpávačka sokolovna 258 629,00
2022 Zpevněná plocha u kostela 350 000,00
2022 Chodník hřbitov Pržno 80 450,00
2022 Rekonstrukce VO 388 430,00
2022 Rekonstrukce WC knihovna 390 502,00
2022 Rekonstrukce WC ZŠ 125 828,00
2022 Oprava MK 280 000,00
2022 Fotovoltaika ZŠ Jablůnka 1 768 595,00
 Rok 2022 celkem 9 460 035,00
  
Investice rok 2018 - 2022 bez DPH 57 714 570,00

Realizované investice v roce 2018 - 2022



Kolumbárium před opravou

Knihovna před rekonstrukcí

Kobyla před rekonstrukcí

Kounikace ke Zbrojovce před rekonstrukcí

Kolumbárium po opravě

Knihovna po rekonstrukci

Kobyla po rekonstrukci

Kounikace ke Zbrojovce po rekonstrukci



Chodník okolo Rafajů

Parkoviště škola

Kříž



Hřiště před rekonstrukcí

Niva před rekonstrukcí

Hřištěpo rekonstrukci

Niva po rekonstrukci

Šatna hasiči hasiči WC



Parkoviště pošta před rekonstrukcí

Střecha smuteční síň před rekonstrukcí

Střecha sokolovna před před rekonstrukcí

Parkoviště pošta po rekonstrukci

Střecha smuteční síň před  po rekonstrukci

Střecha sokolovna po rekonstrukci



Nová střecha škola

Nová střecha č.p. 307

Sokolovna přečerpávačka

Dílny



Zastupitelstev bylo celkem 36.

Čeněk Hajný   36  (100%)

Zdeněk Mrlina   35  (97%)

Pavel Michl   29  (81%)

Petr Kochwasswer  10 ze 14 (71%)       
odstoupil ze zdravotních důvodů

Hana Kratochvílová  35  (97%)

Jan Kovář   28  (77%)

Lukáš Hajný   33  (92%)

František Minarčík  31  (86%)

Petr Brinček   27  (75%)

Jiří Bartoň   27  (75%)

Radek Juřinek   19  (53%)

Denisa Čižmářová  15 z 22  (68%)

Účast zastupitelů na obecních zastupitelstvech za uplynulé volební období:

Informatika

WC knihovna

Přírodopis

WC škola


